
Mestské zastupiteľstvo vo Fiľakove 
 

Z á p i s n i c a  
napísaná na  zasadnutí mestského zastupiteľstva  vo Fiľakove konanom dňa 

29.januára 2015 
 

Počet poslancov: 15 
Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny 
Neprítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny 
 
Ďalší prítomní: 
Mgr. Attila Agócs, PhD. – primátor mesta 
Mgr. Ľudmila Svoreňová – prednostka MsÚ 
Ing. Ladislav Estefán – hlavný kontrolór mesta 
 
Ing. Zoltán Varga – vedúci odd. E a MM 
JUDr. Norbert Gecso – vedúci  odd. vnútornej správy 
Ing. Július Kovács – ved. odd. výstavby, ŽP a SR 
Bc. Pavel Baláž – náčelník MsP 
PhDr. Peter Fehér – vedúci odd. školstva kultúry a športu 
 
Ing. Vince Erdős – riaditeľ VPS 
PhDr. István Mázik – riaditeľ MsKS 
Ing. Valéria  Budaiová -  poverená riaditeľka  HMF 
Ing. Mária Veliká -  riaditeľka Nezábudka n.o. 
 
R o k o v a n i e : 
                  
     Rokovanie mestského zastupiteľstva vo Fiľakove zvolal primátor mesta  v zmysle  § 12 
ods. 1 zák. č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení zmien a doplnkov. Pán primátor 
konštatoval, že je prítomná nadpolovičná väčšina poslancov a schôdzka je uznášaniaschopná. 
Program rokovania bol schválený nasledovne: 

1) Otvorenie 
2) Voľba návrhovej komisie 
3) Zloženie sľubu členov Občianskej hliadky 
4) Interpelácie poslancov  
5) Návrh na zmenu Štatútu mesta a Rokovacieho poriadku  MZ 
6) Návrh na voľbu členov odborných  komisií MZ 
7) Plán práce orgánov mesta  na I. polrok 2015 
8) Návrh na   úpravu rozpočtu mesta  na rok 2015 
9) Zriadenie Dobrovoľného  hasičského zboru mesta Fiľakovo 
10) Návrh na zmenu VZN mesta  Fiľakovo o financovaní   ZUŠ, 

materských škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej  
pôsobnosti  mesta Fiľakovo 

11) Návrh na delegovanie  zástupcov zriaďovateľa   do rád škôl pri 
školách a školských zariadeniach 

12) Správy predkladané hlavným kontrolórom mesta 
13) Aktuálne záležitosti mesta  

a)  Žiadosť o poskytnutie pôžičky pre  Novohrad Nógrád 
Geopark 



b) Ponuka na odkúpenie  budovy bývalej polikliniky  
c) Návrh na vyradenie  CVČ zo siete škôl a školských zariadení 
d) Dovolenka  zástupcu   primátora a stravovanie primátora 

a zástupcu primátora 
e) Vzdanie sa  funkcie riaditeľa MsKS 

14) Diskusia 
15) Schválenie návrhu uznesení 
16) Záver 

 
 
 
Primátor mesta  dal hlasovať o schválení  programu rokovania mestského zastupiteľstva: 
Prítomní: 13, Á: 13, N:0, Zdr.  sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO: Anderko Zoltán, Cirbus Vladimír, Czupper Tibor,  Eibner Róbert, Ing. Fehér Ladislav, 
Kelemen Erik, Ing. Kerekes László, Ing. Mák Dávid, Oroszová Margita, Szakó Ladislav, 
Mgr. Szvorák Zsuzsanna, Tankina Jozef, PaedDr. Tankina Tóth Tímea,  Mgr. Attila Visnyai 
NIE : 0 
Zdržal sa: 0 
Poslanci hlasovaním schválili program rokovania  mestského zastupiteľstva. 

 
 

Pán primátor  za overovateľov zápisnice z dnešného rokovania určil nasledovných poslancov 
MZ: 
 

 
Ing. László Kerekes a 

Erik Kelemen. 
 
 

 
Do návrhovej a volebnej komisie boli navrhnutí nasledovní poslanci  MZ a neposlanci : JUDr. 
Gecso – predseda,  členovia – Mgr. Szvorák, p. Eibner, p. Szakó, p. Czupper  
Poslanci hlasovaním  členov návrhovej komisie schválili nasledovne: 
Prítomní: 13, Á: 13, N:0, Zdr.  sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO: Anderko Zoltán, Cirbus Vladimír, Czupper Tibor,  Eibner Róbert, Ing. Fehér Ladislav, 
Kelemen Erik, Ing. Kerekes László, Ing. Mák Dávid, Oroszová Margita, Szakó Ladislav, 
Mgr. Szvorák Zsuzsanna, Tankina Jozef, PaedDr. Tankina Tóth Tímea, Mgr. Attila Visnyai 
NIE : 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
 
K bodu č. 3) Zloženie sľubu členov Občianskej hliadky 
 

Pani prednostka prečítala text sľubu a členovia Občianskej hliadky sa pod text podpísali. 
Podpísaný text sľubu je priložený k zápisnici z dnešného rokovania. 
p. primátor – ich práca je  užitočná, je to  doplnenie našej MsP. Boli by sme radi keby 
v našom  meste pôsobili. 



 
 
 
K bodu č. 4) Interpelácie poslancov 
 
Mgr. Szvorák -  rada by som uplatnila svoje právo na používanie materinského jazyka podľa 
zákona o používaní jazyka národnostných menšín. Svoje príspevky do diskusií by som  
predniesla dvojjazyčne. 
 
 
K bodu č. 5)  Návrh na zmenu Štatútu mesta a Rokovacieho poriadku  MZ  
 

Materiál bol poslancom predložený písomne. Tvorí  prílohu k zápisnici. Do MZ ho  
predložila prednostka MsÚ, Mgr. Ľudmila Svoreňová. 
Poslanci nemali k návrhu žiadne pripomienky. 
Poslanci hlasovaním  návrh Štatútu mesta  schválili nasledovne: 
Prítomní: 13, Á: 13, N:0, Zdr.  sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO: Anderko Zoltán, Cirbus Vladimír, Czupper Tibor,  Eibner Róbert, Ing. Fehér Ladislav, 
Kelemen Erik, Ing. Kerekes László, Ing. Mák Dávid, Oroszová Margita, Szakó Ladislav, 
Mgr. Szvorák Zsuzsanna, Tankina Jozef, PaedDr. Tankina Tóth Tímea, Mgr. Attila Visnyai 
NIE : 0 
Zdržal sa: 0 
 
Poslanci hlasovaním  návrh Rokovacieho poriadku MZ  schválili nasledovne: 
Prítomní: 13, Á: 13, N:0, Zdr.  sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO: Anderko Zoltán, Cirbus Vladimír, Czupper Tibor,  Eibner Róbert, Ing. Fehér Ladislav, 
Kelemen Erik, Ing. Kerekes László, Ing. Mák Dávid, Oroszová Margita, Szakó Ladislav, 
Mgr. Szvorák Zsuzsanna, Tankina Jozef, PaedDr. Tankina Tóth Tíme, a Mgr. Attila Visnyai 
NIE : 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
K bodu č. 6) Návrh na voľbu členov odborných  komisií MZ 
 

Materiál bol poslancom predložený písomne. Tvorí  prílohu k zápisnici. Do MZ ho  
predložil hlavný kontrolór mesta, Ing. Ladislav Estefán. Výsledky hlasovania   k tomuto bodu 
sú  uvedené v uznesení z dnešného zasadnutia. 
 
 
K bodu č. 7) Plán práce orgánov mesta  na I. polrok 2015 
 
 

Materiál bol poslancom predložený písomne. Tvorí  prílohu k zápisnici. Do MZ ho  
predložila prednostka MsÚ, Mgr. Ľudmila Svoreňová. 
 
Poslanci hlasovaním  Plány  práce orgánov mesta  schválili nasledovne: 
Prítomní: 13, Á: 13, N:0, Zdr.  sa: 0 
Hlasovanie: 



ÁNO: Anderko Zoltán, Cirbus Vladimír, Czupper Tibor,  Eibner Róbert, Ing. Fehér Ladislav, 
Kelemen Erik, Ing. Kerekes László, Ing. Mák Dávid, Oroszová Margita, Szakó Ladislav, 
Mgr. Szvorák Zsuzsanna, Tankina Jozef, PaedDr. Tankina Tóth Tímea,  Mgr. Attila Visnyai 
NIE : 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
K bodu č. 8) Návrh na   úpravu rozpočtu mesta  na rok 2015 
 

Materiál bol poslancom predložený písomne. Tvorí  prílohu k zápisnici. Do MZ ho  
predložila prednostka MsÚ, Mgr. Ľudmila Svoreňová. 
P. primátor doplnil materiál o nasledovné informácie: rozpočet sa upravil v položke výdavkov 
na výkon funkcie  primátora a zástupcu primátora. Karanténnu stanicu sme presunuli do 
pôsobnosti OZ Šťastné labky. Tento rok nás čakajú 3 veľké projekty – nájomné byty pre 
MRK, Zberný dvor a čiastočná rekonštrukcia  ZŠ Š. Koháryho II. Plánujeme  dať vyhotoviť 
novú PD  na kanalizáciu na Mlynskej ul., pôvodná je už  zastaralá. Plánujeme  zrekonštruovať  
strechu na  telocvični na Farskej lúke, kde máme prostriedky z projektu vo výške  10 tis. Eur, 
celková cena rekonštrukcie  však bude cca 50 tis. Eur. Chceli by sme  dať do poriadku ulice 
Partizánsku a Tajovského. Máme tiež podpísaný  splátkový kalendár na  vrátenie  fin. 
prostriedkov z projektu na  rekonštrukciu mestského parku, tieto prostriedky musíme vrátiť do 
konca roka. 
 
Poslanci hlasovaním  Návrh na úpravu rozpočtu mesta  schválili nasledovne: 
Prítomní: 13, Á: 13, N:0, Zdr.  sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO: Anderko Zoltán, Cirbus Vladimír, Czupper Tibor,  Eibner Róbert, Ing. Fehér Ladislav, 
Kelemen Erik, Ing. Kerekes László, Ing. Mák Dávid, Oroszová Margita, Szakó Ladislav, 
Mgr. Szvorák Zsuzsanna, Tankina Jozef, PaedDr. Tankina Tóth Tímea, Mgr. Attila Visnyai 
NIE : 0 
Zdržal sa: 0 
 
K bodu č. 9) Zriadenie Dobrovoľného  hasičského zboru mesta Fiľakovo 
 
 

Správa bola poslancom predložená písomne. Tvorí  prílohu k zápisnici. Do MZ ju 
predložil vedúci odd. vnút. správy, JUDr. Norbert Gecso.  
Podrobnejšie informácie o fungovaní DHZ  poskytol  Marian Mesiarik, predseda OZ DHZ 
Fiľakovo. 
p. primátor – keď HaZZ SR požiadali  o darovanie budovy  požiarnej zbrojnice vtedy sa 
zaviazali, že v budove rezervujú priestory aj pre dobrovoľných hasičov. Prostriedky na    
fungovanie zahrnuté v rozpočte mesta nie sú  veľmi vysoké, preto by sme boli radi, keby sa 
nám   podarilo získať techniku  cez  novozaložený DHZ mesta Fiľakovo. Na rokovaní  na 
Okresnom úrade v Lučenci sme sa tiež dozvedeli, že  okres Lučenec je negatívne 
diskriminovaný aj pri protipovodňových opatreniach. 
p. Eibner – som rád, že v meste  máme takýchto dobrovoľných  hasičov. Mám  k Vám  2 
otázky: ako máte  vyriešené uvoľňovanie zo zamestnania a finančné zabezpečenie na Vaše 
fungovanie  bude dosť? 
p. Mesiarik – rozpočet na  fungovanie sme zostavili  na  3 roky a predbežná kalkulácia nám 
vychádza na  20 tis. Eur.  Uvoľňovanie zo zamestnania zatiaľ nemáme celkom vyriešené. Pri 



zamestnancoch mestských organizácií to nie je problém a máme dohodu aj s Thorma 
výrobou. 
Poslanci zriadenie DHZ mesta Fiľakovo  hlasovaním schválili  nasledovne: 
Prítomní: 13, Á: 13, N:0, Zdr.  sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO: Anderko Zoltán, Cirbus Vladimír, Czupper Tibor,  Eibner Róbert, Ing. Fehér Ladislav, 
Kelemen Erik, Ing. Kerekes László, Ing. Mák Dávid, Oroszová Margita, Szakó Ladislav, 
Mgr. Szvorák Zsuzsanna, Tankina Jozef, PaedDr. Tankina Tóth Tímea, Mgr. Attila Visnyai 
NIE : 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
K bodu č. 10) Návrh na zmenu VZN mesta  Fiľakovo o financovaní   ZUŠ, materských  
                       škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej  pôsobnosti  mesta Fiľakovo 
 
       Písomne spracovaný návrh VZN do MZ predložil  vedúci  oddelenia  školstva, kultúry 
a športu, PhDr. Peter Fehér. Tvorí prílohu zápisnice z dnešného rokovania. Poslanci MZ 
k nemu nemali žiadne pripomienky. 
Poslanci návrh VZN  hlasovaním schválili  nasledovne: 
Prítomní: 13, Á: 13, N:0, Zdr.  sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO: Anderko Zoltán, Cirbus Vladimír, Czupper Tibor,  Eibner Róbert, Ing. Fehér Ladislav, 
Kelemen Erik, Ing. Kerekes László, Ing. Mák Dávid, Oroszová Margita, Szakó Ladislav, 
Mgr. Szvorák Zsuzsanna, Tankina Jozef, PaedDr. Tankina Tóth Tímea, Mgr. Attila Visnyai 
NIE : 0 
Zdržal sa: 0 
 
K bodu č. 11) Návrh na delegovanie  zástupcov zriaďovateľa   do rád škôl pri školách  
                       a školských zariadeniach 
 
       Písomne spracovaný návrh na delegovanie do MZ predložil  vedúci  oddelenia  školstva, 
kultúry a športu, PhDr. Peter Fehér. Tvorí prílohu zápisnice z dnešného rokovania. Poslanci 
MZ k nemu nemali žiadne pripomienky. 
Poslanci návrh na delegovanie  do rád škôl  hlasovaním schválili  nasledovne: 
Prítomní: 13, Á: 13, N:0, Zdr.  sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO: Anderko Zoltán, Cirbus Vladimír, Czupper Tibor,  Eibner Róbert, Ing. Fehér Ladislav, 
Kelemen Erik, Ing. Kerekes László, Ing. Mák Dávid, Oroszová Margita, Szakó Ladislav, 
Mgr. Szvorák Zsuzsanna, Tankina Jozef, PaedDr. Tankina Tóth Tímea, Mgr. Attila Visnyai 
NIE : 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
K bodu č. 12) Správy predkladané hlavným kontrolórom mesta 
 
1. Správa o kontrolnej činnosti za rok 2014 
2. Správa hlavného kontrolóra o prijatých a vybavených  petíciách a sťažnostiach za rok 
2014 
3. Správa o  splnení opatrení z vykonanej kontroly zúčtovania cenín príslušníkmi MsP 
za  I. polrok 2014 



4. Správa hlavného kontrolóra o vykonanej kontrole plnenia rozpočtu MsKS v oblasti 
aktivity 10.1.5 Projekty v roku 2013 
5. Správa hlavného kontrolóra o vykonanej kontrole prítomnosti pracovníkov TSP na 
pracovisku v roku 2014 
6. Správa hlavného kontrolóra z vykonanej kontroly plnenia rozpočtu HMF v oblasti 
aktivity 10.4.3 Podporná činnosť Hradného múzea vo Fiľakove, časť kapitálové 
výdavky za rok 2013 
7. Správa hlavného kontrolóra z vykonanej kontroly plnenia rozpočtu VPS v oblasti 
aktivity 6.11 Správa pohrebísk, cintorínske služby za I. polrok 2014 
 
 

Materiál bol poslancom predložený písomne. Tvorí  prílohu k zápisnici. Do MZ ho 
predložil hlavný kontrolór mesta, Ing. Ladislav Estefán . Poslanci MZ  k nemu nemali žiadne 
pripomienky a vzali  ho na vedomie. 
 
 
K bodu č. 13) Aktuálne záležitosti mesta  
 

a) Žiadosť o poskytnutie pôžičky pre  Novohrad Nógrád Geopark 
 
Materiál bol poslancom predložený písomne. Tvorí  prílohu k zápisnici. Do MZ ho  

predložila prednostka MsÚ, Mgr. Ľudmila Svoreňová. 
p. primátor – rokoval som v tejto  veci už aj  s primátorom Salgótarjánu a majú podobné  
zámery  ako  Fiľakovo. Podporujem  poskytnutie tejto pôžičky pre Geopark Novohrad- 
Nógrád. 
Mgr. Szvorák – som  za poskytnutie   tejto finančnej dotácie. 

  Poslanci poskytnutie pôžičky pre Geopark Novohrad – Nógrád hlasovaním schválili 
nasledovne. 
Prítomní: 13, Á: 13, N:0, Zdr.  sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO: Anderko Zoltán, Cirbus Vladimír, Czupper Tibor,  Eibner Róbert, Ing. Fehér Ladislav, 
Kelemen Erik, Ing. Kerekes László, Ing. Mák Dávid, Oroszová Margita, Szakó Ladislav, 
Mgr. Szvorák Zsuzsanna, Tankina Jozef, PaedDr. Tankina Tóth Tímea, Mgr. Attila Visnyai 
NIE : 0 
Zdržal sa: 0 
 

 
b) Ponuka na odkúpenie  budovy bývalej polikliniky  

 
Materiál bol poslancom predložený písomne. Tvorí  prílohu k zápisnici. Do MZ ho  

predložil primátor mesta. 
Mesto v súčasnej dobe nemá  možnosti na odkúpenie  tejto budovy a ani žiadny návrh na jej 
využitie. Budova sa na pôvodný účel  nedá využiť a je v takom stave, že sú  tam potrebné  
obrovské zásahy. Mohli by sme to  jedine ponúknuť nejakému  investorovi. Z tohto dôvodu 
navrhujem ponuku odmietnuť. 
p. Eibner – na  zasadnutí MR sme to už prerokovali. Mali sme snahu, aby sa tam  vrátili lekári 
aj po tom ako, sa  budova predala. Na to, aby  budova  fungovala a slúžila pôvodnému účelu  
sú potrebné nemalé investície. Bol by som tomu rád, ale je to nereálne. 
p. primátor – ďakujem za  názor. Jedna zo schodných ciest by boli nájomné byty, len či by  
bol  o ne záujem. 



p. Eibner – podľa môjho názoru má mesto  dostatok budov, o ktoré sa musí starať. 
Mgr. Szvorák -  nepodporujem   nákup tejto budovy. Pre mesto by to  bolo likvidačné. 
p. primátor – budeme hlasovať o tom, či súhlasíte s tým, aby mesto budovu neodkúpilo. 

  Poslanci hlasovali  nasledovne: 
Prítomní: 13, Á: 13, N:0, Zdr.  sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO: Anderko Zoltán, Cirbus Vladimír, Czupper Tibor,  Eibner Róbert, Ing. Fehér Ladislav, 
Kelemen Erik, Ing. Kerekes László, Ing. Mák Dávid, Oroszová Margita, Szakó Ladislav, 
Mgr. Szvorák Zsuzsanna, Tankina Jozef, PaedDr. Tankina Tóth Tímea, Mgr. Attila Visnyai 
NIE : 0 
Zdržal sa: 0 
Poslanci hlasovaním neschválili   odkúpenie budovy bývalej polikliniky. 
 
 

c) Návrh na vyradenie  CVČ zo siete škôl a školských zariadení 
 

Písomne spracovaný materiál do MZ predložil  vedúci  oddelenia  školstva, kultúry 
a športu, PhDr. Peter Fehér. Tvorí prílohu zápisnice z dnešného rokovania. 
p. primátor – v súčasnosti je zapájanie CVČ do celomestských aktivít  veľmi ťažké. Preto sme 
pristúpili k tomuto kroku. Športové aktivity by sme  chceli ponechať na Farskej lúke. 
Mgr. Szvorák – ja  sa zdržím hlasovania, lebo predtým by som rada poznala  názor školskej 
rady  pri CVČ. 
PhDr. Fehér – rada školy  bude zasadať až potom, ako sa vyjadríte vy. 
p. primátor – v meste sa šíria rôzne klebety, že  keď odvoláme  riaditeľa MsKS na jeho miesto 
zoberieme niekoho bez  výberového konania. To nie je pravda. Ide tu o rozvojové  plány 
mesta. Musíme riešiť obrovskú budovu s minimálnym personálom a rozpočtom. 
Je tu prítomný aj pán riaditeľ CVČ, ktorému udeľujem slovo. 
Ing. Sojka  - ťažko sa mi toto počúva a budem hájiť svoje zariadenie. Ďakujem za slová   
uznania a myslím, že   naše úspechy sú vymenované na stránke mesta. Podľa môjho názoru 
by  bolo postačujúce naše premiestnenie do budovy  Klubu a nie naše zrušenie. Určite by sme 
sa s vedením  MsKS vedeli dohodnúť. 
p. primátor- nápad zrušenia CVČ nie je naším nápadom, už sa to riešilo aj vtedy keď ste vy 
nastupoval  ako riaditeľ. Posledné aktualizácie na  Vašej stránke sú zo školského roku 
2011/2012. Napríklad aj vo výtvarných krúžkoch je  duplicita.  Na ZUŠ- ke učia  najlepší 
odborníci z regiónu. 
Ing. Sojka -  moje stanovisko som predložil . Uznávam webovú stránku  máme málo funkčnú, 
ale sústredili sme sa  viac na náš facebookový profil. 
p. primátor – prakticky tu ide o zrušenie jedného pracovného miesta. Nič, čo fungovalo  
v CVČ nezanikne, len sa zmení forma. 

  Poslanci za  návrh hlasovali  nasledovne: 
Prítomní: 13, Á: 11, N:0, Zdr.  sa: 2 
Hlasovanie: 
ÁNO: Anderko Zoltán, Cirbus Vladimír, Czupper Tibor,  Eibner Róbert, Ing. Fehér Ladislav, 
Kelemen Erik, Ing. Kerekes László, Ing. Mák Dávid, Oroszová Margita, Szakó Ladislav,  
Tankina Jozef, Mgr. Attila Visnyai 
NIE : 0 
Zdržal sa: Mgr. Szvorák Zsuzsanna, PaedDr. Tankina Tóth Tímea 
 
 

d) Dovolenka  zástupcu   primátora a stravovanie primátora a zástupcu primátora 



 
Materiál bol poslancom predložený písomne. Tvorí  prílohu k zápisnici. Do MZ ho  

predložila prednostka MsÚ, Mgr. Ľudmila Svoreňová. 
  Poslanci za predložený návrh hlasovali  nasledovne: 

Prítomní: 13, Á: 13, N:0, Zdr.  sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO: Anderko Zoltán, Cirbus Vladimír, Czupper Tibor,  Eibner Róbert, Ing. Fehér Ladislav, 
Kelemen Erik, Ing. Kerekes László, Ing. Mák Dávid, Oroszová Margita, Szakó Ladislav, 
Mgr. Szvorák Zsuzsanna, Tankina Jozef, PaedDr. Tankina Tóth Tímea, Mgr. Attila Visnyai 
NIE : 0 
Zdržal sa: 0 
 
 

e) Vzdanie sa  funkcie riaditeľa MsKS 
 
         Pán primátor informoval  poslancov MZ o tom, že  PhDr. Mázik sa   od 1.3.2015 vzdáva 
funkcie riaditeľa MsKS. Následne bude   poverený riadením  na 6 mesiacov. V lete sa vypíše 
výberové konanie na obsadenie funkcie riaditeľa a víťaz výberového konania  môže začať 
vykonávať svoju funkciu od septembra 2015. MZ vzalo  informáciu  na vedomie. 
 
 
K bodu č. 14) Diskusia 
 
Ing. Fehér – musím  Vám pripomenúť, že  ak sme odhlasovali preplatenie dovolenky pre  
odchádzajúceho zástupcu primátora, tak  by toto mal dostať aj  Ing. Estergomi, ktorý keď 
odchádzal nedostal nič.  Neviem však či je to teraz už riešiteľné. 
Ing. Estergomi- nechcem si uplatniť  nárok na preplatenie dovolenky. 
p. Eibner – treba rovnaké merítko na všetkých. 
 
Mgr. Szvorák – chcem sa poďakovať mestu za poskytnutý dar do Szécsényu. Na súťaži 
fiľakovskí žiaci dostali až  3 ocenenia. 
p. primátor-  v budúcnosti  budeme musieť dať do poriadku aj vzťahy s družobnými mestami. 
 
 
bodu č.15) Schválenie návrhu uznesení  
 

 
Predseda  návrhovej  komisie JUDr. Norbert Gecso  prečítal návrh uznesenia 

z dnešného zasadnutia MZ. Poslanci za návrh hlasovali nasledovne: 
Prítomní: 13, Á: 13, N:0, Zdr.  sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO: Anderko Zoltán, Cirbus Vladimír, Czupper Tibor,  Eibner Róbert, Ing. Fehér Ladislav, 
Kelemen Erik, Ing. Kerekes László, Ing. Mák Dávid, Oroszová Margita, Szakó Ladislav, 
Mgr. Szvorák Zsuzsanna, Tankina Jozef, PaedDr. Tankina Tóth Tímea, Mgr. Attila Visnyai 
NIE : 0 
Zdržal sa: 0 
Návrhy  uznesení sa hlasovaním stali uznesením 
 
 
 



K bodu č. 16)  Záver 
 

Na záver primátor mesta poďakoval poslancom MZ a prítomným za účasť 
a zasadnutie  mestského zastupiteľstva po vyčerpaní všetkých bodov  rokovania ukončil. 

 
 
 
 
 

Prednostka  MsÚ:                                                                        Primátor mesta: 
Mgr. Ľudmila Svoreňová                                                            Mgr. Attila Agócs, PhD. 
 
 
 
 
I. overovateľ:                                                                               II. overovateľ: 
Ing. Kerekes László                                                                     Kelemen Erik 
  
 
 
Zapísala: Mgr. Paszkiewiczová D. 
 
 
 
 


